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Abstract (en)
The device (10) has a rotatable base disk (32) and a limiting element (34) that are provided for limiting an upwardly opened retaining area for
retaining coins to be separated. An opening for passage of the coins and supplying the coins to an elastic conveyor element (14) is formed in the
limiting element. The conveyor element supplies the coins to sorting ejection units (18, 30). A drive plate (36) is arranged on the disk, where the
plate and the conveyor element act together in a transfer area (38) such that the coins conveyed by the plate are pushed and trapped under the
conveyor element.

Abstract (de)
Die beschriebene Vorrichtung zur Vereinzelung von Münzen umfasst eine rotierbare Grundscheibe (32), ein Begrenzungselement (34) und eine
Mitnehmerscheibe (36). Eine kreisringförmige Sortierbahn (12) ist exzentrisch zur Grundscheibe (32) angeordnet. Die Mitnehmerscheibe (36)
und ein kreisförmig angeordnetes Förderelement (14) wirken in einem Übergabebereich (38) so zusammen, dass von der Mitnehmerscheibe (36)
geförderte Münzen der untersten Lage einer Münzmenge unter das Förderelement (14) geschoben, dort eingeklemmt und weitergefördert werden.
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